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成功的关键(The Key to Success)
　　Everyone gets the itch to succeed, but only part of them can make their dreams come true. You maybe wonder: what is the key to success? The answer is “To keep the desire to learn”.
　　Keep the desire to learn, and you will never be satisfied with what you have known. Always keep a curious mind to all the mysterious parts of the world. Keep the desire to learn, and whatever difficulties you face, the strong belief will support you in solving the problems. Keep the desire to learn, just as Ms Curie puts it: “Nothing in the world is to be feared, it is only to be understand.” So everything is possible if we try our best and never give up.
　　One who does not have the desire to learn will never reach their goals. They are always shortsighted and are easily be satisfied with the very little thing they have known. In fact, knowledge, just like the ocean, never has a rim. Whenever and wherever you are, you should remember: what you are learning is only the surface.
　　In a word, always keep the desire to learn, and the door of success will open to you one day.
　　>【参考译文】
　　每个人都渴望成功，但只有其中的一部分能使梦想成真。你可能会想：成功的关键是什么?答案是“保持学习的欲望”。
　　保持学习的欲望，你永远不会满足于你所知道的。对世界上所有神秘的地方都要保持一颗好奇的心。保持学习的欲望，无论你面临什么困难，坚定的信念会支持你解决问题。保持学习的愿望，正如居里女士所说：“世界上没有什么可怕的东西，只有理解的东西。”所以，只要我们尽力，永不放弃，一切都是可能的。
　　没有学习欲望的人永远达不到自己的目标。他们总是目光短浅，很容易对他们所知道的小事感到满意。事实上，知识就像大海，从来没有边缘。无论何时何地，你都应该记住：你所学的只是表面。
　　总之，永远保持学习的欲望，有一天成功之门会向你敞开。
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